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EDITORIAL 

La nueva Gobernanza debe nacer 
como una manera de coordinación 
entre municipios y ahí estará la 

Federación de A.A.V.V. 
FED.AS.CI.CA. 

ASSOCIACIÓ VEÏNAL DEL 

SEGON MOLI 

Les Juntes Directives del Segon Moli han estat a l’altura de les circumstàncies complint sempre les 

normatives emanades de l’Ajuntament. L’eficàcia de les mesures han tingut com a resultat que no hi 

haguera cap contagiat entre els nostre sis i sòcies, la neteja del local així com mesurar la temperatura, 

llavar-se les mans i ser conscients de que la distancia entre les persones era i serà indispensable per a 

la gent que conviu en l’hort i en el dia a dia. 

 

 

Comencem gener del 21 amb unes 

noves perspectives de la pandèmia 

la gent té perspectives de 

vacunació i això fa que es tinguen 

esperances de una vida nova. 

Encara que seguim fent reunions 

virtuals, telemàtiques, 

telefòniques, activitats a través de 

l’aire lliure medint la distancia de 

seguretat, amb mascaretes, hidro-

alcohol i neteja de mans a totes 

hores, abans i desprès. 
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L’HORT URBÀ UNA DE LES MILLORS I MES COMPLETES 

ACTIVITATS QUE PORTEM EN L’ASSOCIACIÓ.- 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

              

        

 

     

   

         

 

 

 

 

 

 

 Sembla mentida però, a pesar de tot, l’hort urbà, desprès d’un temps que ha estat gestionat per les 

brigades municipal, ha continuat amb la gran tasca de continuar arreglant les parcel·les, que estaven un 

poc abandonades, i han anat recuperant l’aspecte d’un conreu treballat i cuidat. La gent estava ansiosa 

de tornar a l’activitat, que és a l’aire lliure, que ompli una bona part de la vida de les nostres persones 

sòcies i de relax desprès del treball diari o que se congreguen a les 8 del mati per arreglar les plantes, 

parlar amb els veïns i veïnes de les parcel·les, canviar opinions del millor dia per a plantar les tomates o 

els encisams, ajudar a les altres persones que saben molt com deuen actuar per a una millor collita tenint 

en compte la lluna i, sobretot, passar el dia d’una manera diferent fent relacions amb les plantes, els 

animalets i els companys. 

Tornar al orígens de la terra sempre ha segut una aspiració de la Humanitat. 

 -El Regidor d’Educació, Francesc Mezquita, 

ha tingut una gran activitat preocupant-se per a que 

les escoles estiguem lo mes preparades possibles al 

començament de curs, el Consell escolar es prova. 

  

 

 

 

 
La Junta del districte nord s’ha reunit quasi tots els 

mesos del primer trimestre, o be a través de 

videoconferències o be de manera presencial on el 

Segon moli arreplega i fa palesa les aportacions de 

les persones de la zona. 
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Durant este semestre hem utilitzat la videoconferència per a poder dirigir als nostres socis per la xarxa 

d’internet, com ficar al dia l’ordinador, com traure un certificat dels membres de la Junta de l’Associació, etc. 

Quan això no ha segut possible hem tingut que fer-ho presencialment, saber on esta la firma digital i com 

utilitzar-la. Gràcies a que durant aquestos anys hem pogut adquirir diversos elements necessaris per a un 

ensenyament mes comprensiu i sobretot mes visual, com un televisor on es puga vore les imatges de 

l’ordinador, cables per a poder connectar-nos, USB per a poder guardar les informacions necessàries, etc.. 

 

 

  

 

 

 

 

Les dones son un dels col·lectius que mes s’estan donant compte de que les noves tecnologies 

s’estan imposant a tot arreu. A l’hora de fer la declaració de renda, sembla fàcil però cal tindre el 

certificat digital, que és gratuït i que en la Diputació o en les oficines prop el poden obtenir en 5 minuts; 

el que passa es que desprès cal ficar-lo en l’ordinador , que no es massa fàcil. A pesar de tot, les dones ja 

s’atrevissent a provar entrar en els llocs i s’orienten molt be. Nosaltres anem fent sessions individuals o 

màxim de dos persones per causa de la pandèmia. 

Es a dir, declaració de renda, com demanar permís per a cremar restolls, com demanar coses a 

través d’una instància general, com demanar el padró municipal, etc. Cada dia aprenem coses diferents. 

Una altra part són els smartphones, cada dia es fan mes coses a través d’ells i son un perill 

perquè algunes vegades ens enganxen en una subscripció que no volem i quan ens hem donat compte 

estem pagant una sèrie de diners sense haver-ho demanat. Com utilitzar el WhatsApp, el Mail, que molts 

no saben que eresmas, ono, Hotmail, ja no tenen suport i han de canviar-los. 
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ALGUNS DELS NOSTRES REPTES 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

            

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ASSOCIACIÓ  
 

VEÏNAL DEL SEGON MOLI 

 
 

COL.LABORA 

AJUNTAMENT DE CASTELLÓ DE LA PLANA.  

 

Durante este semestre 

hemos tenido conocimiento de 

que se iba a proceder a la 

remodelación de la Avda. Lledó 

con una serie de propuestas y 

que, al parecer, ya se había 

redactado durante el mandato 

del PP y que nadie había 

protestado. Sin entrar en la 

conveniencia de proponerlo 

ahora o no, eso es decisión de la 

alcaldesa, desde el Segon moli 

tenemos que decir que nos 

hemos enterado ahora de todo 

lo relacionado con dicho 

proyecto. Ha sido una opción de 

la alcaldesa y punto. 

 Como vemos en el gráfico el proyecto abarca 

mucho espacio. El proyecto nos puede parecer bien 

o mal porque parece que es una decisión tomada 

ya, pero lo que pensamos que no se debe consentir 

por parte del Ayuntamiento es el utilizar una parte 

de un jardín consolidado como espacio para aparcar 

coches con el consiguiente conflicto entre personas 

y Automóviles. Recuerdo las enormes 

manifestaciones que se produjeron por, los que 

ahora mandan, cuando se intentó hacer pasar el 

Tram por medio del paseo Ribalta, esperemos que 

no tengamos que recordar esos tiempos y tomar 

acciones que no nos gustaría porque hay soluciones 

para que no se invada un jardín. 

 

 

 

 


